



ການຫລິ້ນຫວຍດ້ວຍຄວາມ ຮັບຜິດຊອບໃນຊ່ວງພະຍາດ ໂຄວິດ 19

ຮັກສາຊຸມຊົນພວກເຮົາໃຫ້ປອດໄພ ແລະ ສຸຂະພາບດີ.

ສຸຂະພາບ ແລະ ຄວາມປອດໄພຂອງປະຊາຊົນແມ່ນສິ່ງສຳຄັນ. ມັນມີຄວາມສຳຄັນຫລາຍກວ່າເກມການແຂ່ງຂັນ ຫລື ລາງວັນໃດໆ. |

ເພື່ອເຮັດໃຫ້ປະຊາຊົນປອດໄພ ຈາກພະຍາດໂຄວິດ 19, ພວກເຮົາໄດ້ປິດຫ້ອງການພາກພື້ນຂອງພວກເຮົາ ໃນເມືອງເອເວີເຮັດ, ເຜີເດີລ໌ເວ, ສະໂປເກັ້ນ, ແວນຄູເວີ ແລະ ຍາກິມາ. ພວກເຮົາຍັງໄດ້ປິດສະໜາມບິນ ແລະ ຮ້ານຂາຍເຄື່ອງ ແລະ ຫ້ອງການຫວຍລາງວັນໃຫຍ່ ໃນເມືອງໂອລິມເປຍ. ພຽງແຕ່ຊົ່ວຄາວ.

ທ່ານຍັງສາມາດຫລິ້ນຫວຍໄດ້. ທ່ານສາມາດຊື້ຫວຍໄດ້ຈາກຮ້ານຄ້າຕ່າງໆ ແລະ ຕູ້ຂາຍເຄື່ອງຍ່ອຍ. ທ່ານຄວນຈະຊື້ຫວຍພຽງແຕ່ ເມື່ອທ່ານຊື້ວາຍການອື່ນໆ.

ຜູ້ຊະນະສາມາດຮຽກເອົາລາງວັນຂອງຕົນໄດ້ຢ່າງປອດໄພ. ຜູ້ໄດ້ລາງວັນທີ່ໜ້ອຍກວ່າ 600 ໂດລາ ສາມາດຮັບເອົາເງິນລາງວັນຂອງຕົນຢູ່ຮ້ານຄ້າ ທີ່ຂາຍຫວຍ. ສຳລັບເງິນລາງວັນ ແຕ່ 601 ໂດລາ ຫາ 100,000 ໂດລາ, ຜູ້ຊື້ສາມາດສົ່ງໃບຫວຍທີ່ຖືກລາງວັນໄປຫາຫ້ອງການຫວຍ. ຂໍ້ມູນວິທີການສົ່ງໃບຫວຍ ແມ່ນຢູ່ຂ້າງລຸ່ມ ແລະ ເທິງເວັບໄຊຂອງພວກເຮົາ. ທ່ານຕ້ອງໄດ້ຊົນໃສ່ໃບຫວຍທັງໝົດ ກ່ອນຈະນຳສົ່ງພວກມັນ. ຜູ້ຖືກລາງວັນ ທີ່ມີໃບຫວຍ ມູນຄ່າ 100,000 ໂດລາ ຫລື ຫລາຍກວ່າ ຄວນຈະໂທຫາຫ້ອງການໃຫຍ່ຫວຍ ເພື່ອກຳນົດເວລານັດພົບທີ່ຈະມາຫ້ອງການໃຫຍ່ໃນເມືອງໂອລິມເປຍ ເພື່ອເອົາລາງວັນ.

ຂອບໃຈ ສຳລັບການຫລິ້ນກັບ Washington's Lottery. ສຳລັບຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ ກ່ຽວກັບພະຍາດໂຄວິດ 19 ໃນລັດວໍຊິງຕັນ, ກະລຸນາເຂົ້າເບິ່ງເວັບໄຊຂອງພະແນກສາທາລະນະສຸກ .

ຄຳຖາມທີ່ຖາມເລື້ອຍໆ ປັບປຸງທີ 03.26.20

ແປ້ນຫຍັງທ່ານກຳລັງປິດຫ້ອງການຕ່າງໆຂອງທ່ານ?

Washington's Lottery ໄດ້ປິດຫ້ອງການພວກເຮົາ ເພື່ອເຮັດໃຫ້ປະຊາຊົນ ແລະ ພະນັກງານມີຄວາມປອດໄພ. ພວກເຮົາໄດ້ປິດສະໜາມບິນ, ຫ້ອງຮ້ານ, ຫ້ອງການພາກພື້ນທັງໝົດ (ເມືອງເອເວີເຮັດ, ເຜີເດີລ໌ເວ, ສະໂປເກັ້ນ, ແວນຄູເວີ ແລະ ຍາກິມາ) ແລະ ຫ້ອງການຫວຍໃຫຍ່ໃນເມືອງໂອລິມເປຍ. ພຽງແຕ່ຊົ່ວຄາວ.

ນັ້ນໝາຍເຖິງ Washington's Lottery ຈະກຳລັງປິດຕົວລົງນຳແມ່ນບໍ່?

ບໍ່. ພວກເຮົາຍັງຄົງເຮັດວຽກ ແລະ ຂາຍໃບຫວຍ ສຳລັບທຸກໆເກມການຫລິ້ນ. ການຈັບສະຫລາກລາງວັນຍັງຄົງເກີດຂຶ້ນປົກກະຕິ.

ຫ້ອງການທັງໝົດຈະຖືກປິດບໍ່?

ຫ້ອງການພາກພື້ນ, ຫ້ອງຮ້ານ ແລະ ຫ້ອງຮ້ານໃນສະໜາມບິນໄດ້ຖືກປິດໂຕ. ຫ້ອງການຫວຍໃຫຍ່ໃນເມັອງໂອລິມເປຍ ແມ່ນຈະເປີດໃຫ້ມີການໂທລະສັບ ແລະ ສົ່ງເມວຫາເທົ່ານັ້ນ. ຖືກປິດ ສຳລັບປະຊາຊົນ.

ຂ້ອຍສາມາດຮັບເອົາການບໍລິການຫຍັງແນ່?

ຫ້ອງການພາກພື້ນຈະບໍ່ໃຫ້ບໍລິການຫຍັງ ຂະນະທີ່ຍັງປິດໂຕຢູ່. ຜູ້ຫລິ້ນສາມາດນຳໃຊ້ແອັບໂທລະສັບຂອງຫ້ອງການຫວຍ ແລະ ເວັບໄຊ ເພື່ອກວດເບິ່ງໃບຫວຍ ແລະ ຊອກຫາຮ້ານ ທີ່ຈະຂາຍໃບຫວຍ. ບາງຮ້ານແມ່ນໄດ້ປ່ຽນໂມງຂອງເຂົາເຈົ້າ ສະນັ້ນ ຜູ້ຫລິ້ນ ຄວນຈະກວດເບິ່ງຊົ່ວໂມງເຮັດວຽກຂອງຮ້ານ. ທ່ານຄວນຈະຊື້ ຫລື ແລກຊື້ໃບຫວຍ ພຽງແຕ່ເວລາ ຊື້ສິ່ງຂອງ ເຊັ່ນອາຫານ ແລະ ແກສ. ຮ້ານສ່ວນຫລາຍຍັງຂາຍ ແລະ ກວດໃບຫວຍ ແລະ ຊື້ໃບຫວຍຊະນະລາງວັນ ມູນຄ່າ 600 ໂດລາ ຫລື ຫລຸດນັ້ນ.

ຫ້ອງການຫວຍ ຍັງເຮັດການຈັບສະຫລາກຊົງລາງວັນໃບຫວຍບໍ່?

ແມ່ນແລ້ວ. ທ່ານສາມາດເບິ່ງແຈ້ກເລກອດປະຈຸບັນ, ຕົວເລກຊະນະລາງວັນປະຈຸບັນ ແລະ ມີຈັບສະຫລາກໃບຫວຍ ເທິງແອັບໂທລະສັບ ຫລື ເວັບໄຊຂອງພວກເຮົາ.

ມີການປ່ຽນແປງເກມ ຫລື ກຳນົດການຈັບສະຫລາກຫວຍບໍ່?

ຕອນນີ້, ຍັງບໍ່ມີການປ່ຽນແປງ.

ໄວບານໃດ ທີ່ຜູ້ຊະນະລາງວັນສາມາດເອົາເງິນລາງວັນຂອງເຂົາເຈົ້າ?

ຮ້ານຂາຍຫວຍຕ່າງໆຈະຈ່າຍເງິນໃບຫວຍທີ່ຊະນະລາງວັນ ມູນຄ່າ 600 ໂດລາ ຫລື ຫລຸດນັ້ນ. ຮ້ານຄ້າຈະຈ່າຍໃບຫວຍເຫລົ່ານີ້ທັນທີ ຄືກັບແຕ່ກ່ອນ. ຜູ້ຫລິ້ນສາມາດຮຽກເງິນໃບຫວຍທີ່ຖືກລາງວັນ ແຕ່ 601 ໂດລາ ຫາ 100,000 ໂດລາ ຜ່ານທາງເມວ. ຜູ້ຖືກລາງວັນ ທີ່ມີໃບຫວຍ ມູນຄ່າ 100,000 ໂດລາ ຫລື ຫລາຍກວ່າ ຄວນຈະໂທຫາຫ້ອງການໃຫຍ່ຫວຍ ໃນເມັອງໂອລິມເປຍ ເພື່ອນັດພົບ ມາເອົາເງິນລາງວັນດ້ວຍຕົວເອງ ຜູ້ຊະນະມີເວລາ 180 ວັນໃນການຮຽກເອົາເງິນລາງວັນ. ຜູ້ຊະນະລາງວັນ ອາດຈະເຊັນໃສ່ດ້ານຫລັງຂອງໃບຫວຍ ແລະ ຮັກສາໃບຫວຍໄວ້ໃນສະຖານທີ່ປອດໄພ ຈົນກວ່າຫ້ອງການພາກພື້ນພວກເຮົາຈະເປີດ.

ແມ່ນຫຍັງຈະເກີດຂຶ້ນ ຖ້າຜູ້ຫລິ້ນຊະນະລາງວັນ ທີ່ຮ້ານບໍ່ສາມາດຈ່າຍເງິນໃຫ້ໄດ້?

ຫ້ອງການຫວຍໃຫຍ່ ໃນເມັອງໂອລິມເປຍ ຈະດຳເນີນການຕາມເມວໄປສະນີ ສຳລັບໃບຫວຍທີ່ຊະນະລາງວັນທີ່ສົ່ງມາ. ຜູ້ຊະນະຄວນຈະເຊັນຢູ່ດ້ານຫລັງຂອງໃບຫວຍ ແລະ ປະຕິບັດຕາມຄຳແນະນຳຢູ່ດ້ານຫລັງ. ຜູ້ຊະນະມີເວລາ 180 ວັນໃນການຮຽກເອົາເງິນລາງວັນ. ຜູ້ຊະນະລາງວັນ ອາດຈະເຊັນໃສ່ດ້ານຫລັງຂອງໃບຫວຍ ແລະ ຮັກສາໃບຫວຍໄວ້ໃນສະຖານທີ່ປອດໄພ ຈົນກວ່າຫ້ອງການພາກພື້ນພວກເຮົາຈະເປີດ. ຖ້າຜູ້ຖືກລາງວັນ ທີ່ມີໃບຫວຍ ມູນຄ່າ 100,000 ໂດລາ ຫລື ຫລາຍກວ່ານັ້ນ, ເຂົາເຈົ້າຄວນຈະໂທຫາຫ້ອງການໃຫຍ່ຫວຍ ໃນເມັອງໂອລິມເປຍ ເພື່ອນັດພົບ ມາເອົາເງິນລາງວັນດ້ວຍຕົວເອງ

ຄຳແນະນຳຫຍັງ ສຳລັບການສົ່ງໄປສະນີໃນໃບຫວຍຊະນະລາງວັນ?

ຜູ້ຊະນະຄວນປະຕິບັດຕາມຄຳແນະນຳຢູ່ດ້ານຫລັງຂອງໃບຫວຍ. ໃບຫວຍສາມາດຖືກສົ່ງຜ່ານໄປສະນີຫາ: Washington Lottery Headquarters, P.O. Box 43050, Olympia, WA 98504-3050. ຫ້ອງການຫວຍ ຕ້ອງໄດ້ຮັບໃບຫວຍກ່ອນມື້ໝົດກຳນົດ 180 ວັນ. ມັນບໍ່ດີບານໃດ ທີ່ຈະເອົາຫວຍໄວ້ໃນໄປສະນີ ກ່ອນມື້ໝົດກຳນົດ.

ຂ້ອຍຄວນຈະສົ່ງໃບຫວຍຂອງຂ້ອຍທາງໄປສະນີທີ່ມີການຢັ້ງຢືນບໍ່?

ທ່ານສາມາດສົ່ງໃບຫວຍ ໂດຍໄປສະນີທີ່ຖືກຢັ້ງຢືນ ແຕ່ບໍ່ຈຳເປັນ, ຜູ້ຊະນະຕ້ອງໄດ້ເຊັນໃສ່ໃນໃບຫວຍຂອງຕົນ ແລະ ຕື່ມຂໍ້ມູນດ້ານຫລັງ ກ່ອນສົ່ງໄປສະນີ.

ຂ້ອຍຄວນຈະຖ່າຍຮູບຂອງໃບຫວຍທີ່ຊະນະລາງວັນ ກ່ອນຂ້ອຍສົ່ງມັນບໍ່?

ທ່ານສາມາດຖ່າຍຮູບໃບຫວຍທີ່ຊະນະລາງວັນຂອງທ່ານ ຖ້າທ່ານຕ້ອງການ. ທ່ານຕ້ອງມີໃບຫວຍແທ້ ເພື່ອຊະນະລາງວັນ.

ຖ້າຂ້ອນສົ່ງໃບຫວຍຊະນະລາງວັນຂອງຂ້ອຍທາງໄປສະນີ, ເງິນທີ່ຂ້ອຍຊະນະຈະຖືກສົ່ງຫາຂ້ອຍທັນທີເລີຍບໍ່? ຫລື ຂ້ອຍຕ້ອງໄດ້ລ່ຽກຈົນກວ່າທ່ານຈະເປີດ?

ພວກເຮົາຈະດຳເນີນໃບຫວຍທີ່ຊະນະລາງວັນ ທາງເມວ. ນັ້ນຈະບໍ່ມີການປ່ຽນແປງ.

ມີໝົດກຳນົດບໍ່ ສຳລັບການແລກເອົາລາງວັນໃບຫວຍຊະນະລາງວັນ?

ມີ. ຫ້ອງການຫວຍຕ້ອງຮັບເອົາໃບຫວຍຊະນະລາງວັນ ພາຍໃນ 180 ວັນຂອງມື້ຈົກສະຫລາກໃບຫວຍ (ສຳລັບຈົກສະຫລາກໃບຫວຍ) ຫລື ການປິດການຫລິ້ນ (ສຳລັບ ຫວຍ ຊຸດ).

ແມ່ນຫຍັງຖ້າຂ້ອຍມີໃບຫວຍຊະນະລາງວັນ ທີ່ບໍ່ມີອາຍຸຮອດ 180 ວັນ ຫລື ຫລາຍກວ່າ, ແຕ່ແມ່ນ 180 ວັນ ຫລື ຫລາຍກວ່າ ໃນເວລາ ທີ່ທ່ານເປີດຢູ່ໃນເມວ?

ຫ້ອງການຫວຍ ຕ້ອງໄດ້ຮັບໃບຫວຍຊະນະລາງວັນ ກ່ອນມີໝົດກຳນົດ. ຜູ້ຫລິ້ນຫລາຍທ່ານໄດ້ໃຊ້ບັດລົງທຶນໄປສະນີແບບ ບສັງໝົດຄົນ ຫລື ສົ່ງໃນມັດຽວ ຖ້າມີໝົດກຳນົດເຂົ້າໄປໃກ້.

ທ່ານຈະຂະຫຍາຍເວລາມີໝົດກຳນົດ 180 ວັນບໍ່?

ການປ່ຽນແປງນີ້ ຕ້ອງມີລະບຽບສຸກເສີນ. ເນື່ອງຈາກພວກເຮົາໄດ້ຈ່າຍເງິນໃບຫວຍຖືກລາງວັນ ຜ່ານທາງໄປສະນີ, ພວກເຮົາ ບໍ່ໄດ້ຂະຫຍາຍເວລາມີໝົດກຳນົດ 180 ວັນ. ພວກເຮົາອາດຈະປ່ຽນການຕັດສິນນີ້ ຫລັງຈາກນີ້.

ທ່ານເຮັດຄວາມສະອາດຕັ້ງຂາຍຫວຍແນວໃດ?

ຮ້ານຄ້າຕ້ອງໄດ້ເຮັດຄວາມສະອາດຕັ້ງຂາຍຫວຍ. ພະນັກງານຫວຍ ຍັງເຮັດຄວາມສະອາດຕັ້ງຂາຍຫວຍ ເມື່ອເຂົາເຈົ້າປ່ຽນໃບ ຫວຍຕ່າງໆ.

ແອັບໂທລະສັບຫວຍ WA ຈະສືບຕໍ່ເຮັດວຽກ ແລະ ຖືກອັບເດດປົກກະຕິບໍ່?

ແມ່ນແລ້ວ, ແອັບຈະຍັງເຮັດວຽກປົກກະຕິ.

ຂ້ອຍຍັງສາມາດຫາຄະແນນ ເພື່ອເງິນລາງວັນໃນແອັບນີ້ໄດ້ບໍ່?

ແມ່ນແລ້ວ, ທ່ານຍັງສາມາດຫາເງິນ ແລະ ແລກປ່ຽນຄະແນນ ເອົາລາງວັນໄດ້.

ຂ້ອຍຍັງສາມາດກວດໃບຫວຍຊະນະລາງວັນໃນແອັບໄດ້ບໍ່?

ແມ່ນແລ້ວ, ທ່ານຍັງສາມາດກວດໃບຫວຍລາງວັນ ນຳໃຊ້ແອັບໂທລະສັບຫວຍ WA ໄດ້.